
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 9 

засідання постійної комісії 

з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг 
 

20 грудня 2023 року                                                                                                           м. Сновськ 

         

Присутні: 3 члени комісії (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

Відсутні: 2 члени комісії (Булденко М.Ф., Головач О.М.) 

 

В роботі комісії приймали участь:  

Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Гладченко В.М. – головний спеціаліст відділу житлово-комунального господарства, 

архітектури, містобудування та транспорту; 

Гукун Г.М. – заступник начальника відділу економічного розвитку та інвестицій; 

Силенок С.В. – заступник міського голови. 

 

Голова засідання: Матвієнко В.І. 

Секретар засідання: Шуляк І.С. 

 

Порядок денний:  
1. Про збільшення статутного капіталу КП «Сновська ЖЕД» Сновської міської ради та 

затвердження Статуту в новій редакції. 

2. Про затвердження Програми економічного і соціального відновлення та розвитку 

Сновської міської територіальної громади  на 2024 рік. 

3. Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2024 рік. 

4. Про надання згоди на організацію співробітництва та затвердження договору про 

співробітництво територіальних громад у формі утворення спільного комунального 

підприємства. 

5. Про надання згоди на організацію співробітництва територіальних громад. 

6. Про передачу майна комунальної власності в оперативне управління закладам освіти. 

7. Про безоплатну передачу майна з балансу Сновської міської ради на баланс Управління 

освіти, сім'ї, молоді та спорту Сновської міської ради. 

8. Про безоплатну передачу майна  комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади до державної власності. 

9. Про безоплатну передачу майна з балансу Сновської міської ради на баланс КП «Сновська 

ЖЕД». 

10. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної громади. 

11. Про внесення змін до рішення 28 сесії Сновської міської ради 8 скликання від 17.11.2023 

року №30-28/VІІІ. 

12. Про інші питання порядку денного 29-ї сесії.  

 

Авдієвська Н.В., секретар міської ради, повідомила присутніх, що проєкти рішень, які 

виносяться на 29-ту сесію міської ради 8 скликання, були розміщені на офіційному вебсайті 

міської ради та розіслані на електронні скриньки депутатів для ознайомлення.   

Заперечень та зауважень не надійшло. 

 

Матвієнко В.І., головуючий на засіданні, запропонував порядок денний засідання комісії, 

який є на руках у депутатів, прийняти «за основу».  



Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

Матвієнко В.І. запитав, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Матвієнко В.І. зазначив, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про збільшення статутного капіталу КП «Сновська ЖЕД» Сновської міської ради та 

затвердження Статуту в новій редакції. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом 

рішення пропонується затвердити статут  КП «Сновська  ЖЕД» в новій редакції, збільшивши 

статутний капітал КП «Сновська ЖЕД» шляхом внесення додаткових коштів у сумі 200 000 

грн. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили:  затвердити Статут КП «Сновська ЖЕД» в новій редакції; погодити проєкт 

рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення додається).   

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про затвердження Програми економічного і соціального відновлення та розвитку 

Сновської міської територіальної громади  на 2024 рік.    

Слухали: Гукун Г.М., заступника начальника відділу економічного розвитку та інвестицій, 

яка зазначила, що з метою створення сприятливих умов для економічного розвитку громади 

даним проєктом рішення пропонується затвердити Програму економічного і соціального 

відновлення та розвитку Сновської міської територіальної громади  на 2024 рік. Зупинилася 

на ключових аспектах Програми. Детально охарактеризувала пріоритетні об’єкти, які 

доцільно фінансувати із залученням коштів державного, місцевих бюджетів, коштів 

інвесторів та благодійної допомоги у 2024 році. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: затвердити Програму економічного і соціального відновлення та розвитку 

Сновської міської територіальної громади  на 2024 рік; погодити проєкт рішення та 

рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення додається).  

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

3. Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2024 рік.   



Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зазначила, що бюджет  Сновської 

міської  територіальної  громади на 2024 рік затверджується в умовах воєнного стану. 

Фактор невизначеності стосовно тривалості та наслідків бойових дій в країні впливає на 

процес прогнозування,  ускладнює його реалістичність та обумовлює зміну пріоритетів 

видатків,  а саме - спрямування  фінансових ресурсів на першочергові напрямки.  Доповіла 

про процес підготовки проєкту бюджету (опрацювання бюджетних запитів, засідання 

робочої групи, узгодження проєкту бюджету з головними розпорядниками коштів). Довела 

до відома інформацію про соціально-економічний стан територіальної громади у 2023 році 

та прогноз на 2024 рік; детально зупинилася на запланованих доходах та видатках громади 

на 2024 рік (пояснювальна записка додається). 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

4. Про надання згоди на організацію співробітництва та затвердження договору про 

співробітництво територіальних громад у формі утворення спільного комунального 

підприємства.   

Слухали: Силенка С.В., заступника міського голови, який зазначив, що даним проєктом 

рішення пропонується надати згоду на організацію співробітництва Сновської міської 

територіальної громади в особі Сновської міської ради Корюківського району Чернігівської 

області з Семенівською міською територіальною громадою, Городнянською міською 

територіальною громадою, Корюківською міською територіальною громадою, Новгород-

Сіверською міською територіальною громадою області у формі утворення спільного 

комунального підприємства з місцезнаходженням у м. Корюківка та затвердити договір про 

співробітництво територіальних громад у формі утворення спільного комунального 

підприємства. Детальніше доповів по всіх пунктах Договору, включаючи фінансування 

(утримання) підприємства та розмір статутного капіталу.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про надання згоди на організацію співробітництва територіальних громад.  

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зазначила, що враховуючи 

попередній висновок виконавчого комітету Сновської міської ради «Про затвердження 

висновку стосовно відповідності інтересам та потребам територіальної громади пропозиції 

щодо ініціювання співробітництва територіальних громад» від 5 грудня 2023 року, даним 

проєктом рішення пропонується надати згоду на організацію співробітництва із 

Городнянською територіальною громадою, в межах якого передбачається реалізувати 

спільний проєкт щодо покращення стану водокористування та охорони поверхневих вод 

шляхом придбання земснаряду.  



Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6. Про передачу майна комунальної власності в оперативне управління закладам освіти.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що у зв’язку з 

переходом деяких закладів освіти з 01.01.2024 на автономію, даним проєктом рішення 

пропонується передати від Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту (з оперативного 

управління та з балансу) в оперативне управління закладам освіти майно комунальної 

власності Сновської міської територіальної громади (основні, неосновні фонди, інші активи і 

пов’язані з таким майном права та обов’язки, земельні ділянки, на яких розміщені об’єкти 

нерухомості, інші об’єкти нерухомості (основні, неосновні фонди та інші активи), залишки, 

видатки, тощо), яке перебуває у користуванні закладів освіти. Ознайомила з переліком 

закладів освіти, яким передається майно. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

7. Про безоплатну передачу майна з балансу Сновської міської ради на баланс Управління 

освіти, сім'ї, молоді та спорту Сновської міської ради. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом 

рішення пропонується передати безоплатно з балансу Сновської міської ради на баланс 

Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту майно комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади згідно додатку та закріпити його за ним на праві оперативного 

управління. Ознайомила з переліком майна, що передається.   

Відбулося обговорення проєкту рішення 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 
за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

8. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади до державної власності. 



Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання прикордонної застави даним проєктом рішення пропонується передати 

безоплатно із комунальної власності Сновської міської територіальної громади до державної 

власності майно для потреб прикордонних загонів. Ознайомила з переліком майна, що 

передається.   

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

9. Про безоплатну передачу майна з балансу Сновської міської ради на баланс КП 

«Сновська ЖЕД». 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом 

рішення пропонується передати майно безоплатно з балансу Сновської міської ради на 

баланс комунального підприємства «Сновська житлово-експлуатаційна дільниця». 

Ознайомила з переліком майна, що передається. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

10. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання старости Новоборовицького старостинського округу, відділу культури і туризму 

Сновської міської ради, КП «Сновська ЖЕД», даним проєктом рішення пропонується 

списати майно комунальної власності.  Ознайомила з переліком майна комунальної власності 

Сновської міської територіальної громади, яке підлягає списанню. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 



11. Про внесення змін до рішення 28 сесії Сновської міської ради 8 скликання від 

17.11.2023 року № 30-28/VІІІ. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання фінансового відділу Сновської міської ради даним проєктом рішення 

пропонується внести зміни до рішення 28 сесії Сновської міської ради 8 скликання від 

17.11.2023 року №30-28/VІІІ «Про безоплатну передачу майна», а саме: із тексту рішення 

виключити слова «фінансовий відділ» у всіх відмінках та  з додатку до рішення виключити 

пункт 8. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Васянович Д.А., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

12. Про інші питання порядку денного 29-ї сесії.  

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зачитала інші питання порядку 

денного 29-ї сесії, зупинившись на кожному з них.  

Зауважень та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 

 
 

 

 

 

Голова постійної комісії 

    

Вячеслав МАТВІЄНКО 

(голова засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 

Секретар постійної комісії 

    

Ігор ШУЛЯК 

(секретар засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 

 

 

 

 


